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2016Z01974 

Vragen van de leden Yücel en Jacobi (beiden PvdA) aan de Minister van 
Sociale Zaken en aan de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over de handhaving van cao’s (ingezonden 1 februari 2016). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat alle medewerkers in voor- en vroegschoolse voorzie-
ningen en peuterspeelzalen conform de cao Peuterspeelzaalwerk betaald 
moeten worden? 

Vraag 2
Heeft u zicht op de ontwikkelingen van salarissen die al dan niet conform de 
cao Peuterspeelzaalwerk zijn als gevolg van de harmonisatie van de 
kindvoorzieningen bij gemeenten, zoals in Noord Oost Friesland (Achtkarspe-
len) maar ook in andere regio’s? 

Vraag 3
Zo ja, welke conclusies kunnen daaraan verbonden worden? 

Vraag 4
Welke middelen heeft u om er op toe te zien dat de cao goed gehandhaafd 
blijft of wordt? 

Vraag 5
Zijn deze middelen of instrumenten afdoende?
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